

聖公會偉倫小學
2024-2025 年度小一入學

申請小一候補生事宜

凡未獲「統一派位」入讀本校而有意申請小一候補生者，請留意以下事項：

(一)申請日期及時間

日期：6月12日(三)至6月21日(五) (校方將於6月24日(一)或之前致電通知面見時間)

時間：上午9:00至中午12:00 及 下午2:00至4:00

(二)申請所需文件

請家長或監護人到本校遞交以下文件：

1. 已填妥之「小一候補生申請表」(請家長可先在本校網頁下載表格)
2. 學生香港出生證明書或許可在港居留證明文件影印本
3. 小一入學自行申請表(2023年9月填寫)家長副本(黃色)影印本
4. 小一入學統一派位選校表(2024年1月填寫)家長副本影印本
5. 小一註冊證影印本
6. 學生最近成績表影印本
7. 學生相片一張(貼於申請表上)
8. 家長身份證明文件影印本
9. 住址證明影印本

備註：

- 所有繳交文件將不會發還，所有不獲取錄者之文件將會銷毀，不作另行通知。
- 校方將按情況要求家長出示所需文件之正本作核對用途。

(三)面見安排

如有小一學位空缺，校方會安排申請者於2024年6月26日(下午)進行面見。

- 候補生登記，絕非先到先得取錄。
- 所有申請者(必須齊備有關文件)將獲安排面見。
- 本校會個別通知申請者面見時間，家長無須致電查詢。
- 面見時，小一候補生必須由家長親自陪同出席。

(四)取錄通知

校方將於2024年7月上旬個別致電通知成功獲取錄的學生家長。未獲通知者則視作不被取錄論。

SKH Wei Lun Primary School
2024-2025 P1 Admission
P1 Spare Places Application

If parents, whose children have been unsuccessful in gaining admission in our school during the Central Allocation Stage, wish to apply for a P1 spare place on the waiting list, please note the following:

(I) Application Date and Time

Date: 12th June 2024 (Wed) to 21st June 2024 (Fri)

Parents will be informed about the interview on or before 24th June 2024(Mon)

Time: 9:00 am to 12:00 noon and 2:00 pm to 4:00 pm

(II) Documents required

Parents / Guardians should bring the following documents to proceed the application in person.

1. Completed P1 Admission Application Form (Parents may download the application form from our school website.)
2. The photocopy of the certificate of Birth or the document of the Entry Permit
3. The photocopy of Parent's Copy (Yellow) of the 'Application Form for Admission to Primary One 2024' from the Education Bureau completed in September 2023.
4. The photocopy of the form of 'Choice of Schools of School Places Allocation – Primary One 2024' from the Education Bureau completed in January 2024
5. The photocopy of the 'Primary One Registration Form of School Places Allocations – Primary One' from the Education Bureau.
6. The photocopy of the recent report cards
7. 1 recent photo (attached on the application form)
8. The photocopy of Parent's Identity Card
9. Proof of Residential Address

Remarks:

-All submitted documents will not be returned. All documents of the unsuccessful applicants will be destroyed.

-Parents are required to produce original and photo copies of the required documents for verification if necessary.

(III) Interview

Provided that P1 spare places are available, interviews will be arranged on **26th June 2024** in the afternoon.

- The interview arrangement is not based on 'first-come, first served' principle but for all registered P1 Spare Places Applicants.
- Interviews will be arranged only for applicants who can provide all required documents.
- **The school will notify parents of the interview individually. Please do not call the school about the arrangement.**
- The applicant child must be accompanied by parents during the interview.

(IV) Announcement of the Admission Results

The school will contact the successful applicant's parent individually by phone in early July 2024.

Unsuccessful applicants will not be notified.